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Komisia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu s majetkom 

 

 

 Košice: 06.04.2018 

 Číslo: 3453/2018/OSM-8951 

 Vybavuje: Ing. Darina Šebeňová  

 email: darina.sebenova@vucke.sk 

 telefón: 055/7268 322 

 mobil: 0918 766 017 

 

 

 

ZÁPISNICA 

z 1. rokovania Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

k hospodáreniu s majetkom konaného dňa 05.04.2018 

 

 

 
1. Otvorenie 

 

Zasadnutie komisie otvoril a viedol Ing. Ján Jakubov, predseda komisie, ktorý na úvod 

skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní 9 členovia komisie a komisia je uznášania 

schopná.  

 

Uznesenie č. 1/2018 

Komisia schvaľuje program rokovania. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 9 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

2. Voľba podpredsedu Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

k hospodáreniu s majetkom 

 

Uznesenie č. 2/2018 

Komisia volí za podpredsedu Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja k hospodáreniu s majetkom JUDr. Ing. Petra Hubu, PhD. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 9  

Za: 8 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

3. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2017 

O obsahu materiálu informovali  Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, poverený riadením 

odboru financií a Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu odboru financií 

Úradu KSK. 
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V diskusii vystúpil poslanec Ing. Emil Ďurovčík s požiadavkou, aby do uznesenia 

k záverečnému účtu boli zapracované prostriedky na financovanie II. etapy rekonštrukcie 

Zemplínskeho  múzea v Michalovciach. 

 

 Uznesenie č. 3/2018 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a : 

a) vziať na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra Košického samosprávneho 

kraja k Návrhu záverečného účtu Košického samosprávneho kraja za rok 2017 

b) schváliť Návrh záverečného účtu Košického samosprávneho kraja za rok 2017 

s pripomienkou, aby do uznesenia k záverečnému účtu boli zapracované 

kapitálové výdavky na II. etapu rekonštrukcie Zemplínskeho múzea 

v Michalovciach. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 9 

Za: 5 

Proti: 0 

Zdržal sa: 4 

 

 

4. Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2018 – 2020 

O obsahu materiálu informovali  Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo, poverený riadením 

odboru financií a Ing. Kvetoslava Lipovská, vedúca referátu rozpočtu odboru financií 

Úradu KSK. 

 

V diskusii vystúpili: 

- poslanec Ing. Emil Ďurovčík, ktorý žiadal informáciu aká je prognóza Ministerstva 

financií SR týkajúca sa výšky dane z príjmu fyzickej osoby na rok 2018, 

- hlavný kontrolór KSK Ing. Ľubomír Hudák, odporučil zvážiť navrhované kapitálové 

výdavky pre zdravotnícke strediská na ul. Poštová 15 a ul. Tatranská 25 v Košiciach 

vzhľadom k tomu, že v roku 2015 bol spracovaný odborný posudok na posúdenie 

technického stavu a odhad nutných investícií do polikliník a zdravotníckych stredísk 

vo vlastníctve KSK a na jeho základe boli navrhované na predaj aj vyššie uvedené 

strediská. 

-  poslankyňa Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová poukázala na zlý technický stav budovy 

Polikliniky Jazero. 

 

Uznesenie č. 4/2018 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a : 

a) vziať na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra Košického samosprávneho 

kraja k Návrhu rozpčtu Košického samosprávneho kraja na roky 2018 – 2020 

b) schváliť návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2018 - 2020 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0    
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5.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým 

sa mení Všeobecne záväzné nariadenie Košického samosprávneho kraja č. 18/2012 

o poskytnutí finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku základným umeleckým 

školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v znení neskorších predpisov 

O obsahu materiálu informoval  Ing. Marcel Eperješi, vedúci referátu technických 

a ekonomických činností  odboru školstva Úradu KSK. 

 

Uznesenie č. 5/2018 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

  

6. Nájom telocviční stredných škôl v Košiciach a v Rožňave 

O obsahu materiálu informovala Mgr. Jana Jarušinská z odboru školstva Úradu KSK. 

 

Uznesenie č. 6/2018 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 10 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

 

7. Prevod vlastníctva pozemkov vo Veľkých Kapušanoch 

O obsahu materiálu informovala tajomníčka komisie. 

 

Uznesenie č. 7/2018 

Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK predmetný materiál prerokovať a schváliť 

spôsob prevodu a prevod vlastníctva pozemkov registra C KN : 
 

7.1. parc. 1469/197, ostatné plochy o výmere 45 m² v k. ú. Veľké Kapušany za kúpnu 

cenu 450,00 € pre Ing. Milana Bosáka, rodený Bosák, bytom Centrum I. 921/22, 

Veľké Kapušany, 

7.2. parc. č. 1738/3, zastavané plochy a nádvoria  o výmere 6 m² v k. ú. Veľké Kapušany 

za kúpnu cenu 30,00 € pre Milana Lakatoša, rodený Lakatoš, bytom Čičarovská 

767/5, Veľké Kapušany,  

7.3. parc. č. 1469/195, zastavané plochy a nádvoria o výmere 3 m² v k. ú. Veľké 

Kapušany za kúpnu cenu 30,00 € pre Pavla Valacha, rodený Valach, bytom J. 

Kráľa 22, Veľké Kapušany, 

z dôvodov hodných osobitného zreteľa, ktorými sú malé výmery, tvar a umiestnenie 

pozemkov nepredpokladajú ich samostatné využitie. 
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Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

8. Plán úloh Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja k hospodáreniu 

s majetkom na I. polrok 2018 

O obsahu materiálu informoval predseda komisie. 

 

Uznesenie č. 8/2018 

Komisia schvaľuje plán úloh Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja k hospodáreniu s majetkom na I. polrok 2018.  

  

 Hlasovanie č. 8 

 Prítomní: 10 

 Za: 10 

 Proti: 0 

 Zdržal sa: 0 

 

 

9. Informácia o plnení uznesení Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

týkajúcich sa hospodárenia s majetkom 

O plnení uznesení Zastupiteľstva KSK, týkajúcich sa hospodárenia s majetkom 

informovala tajomníčka komisie. 

 

Uznesenie č. 9/2018 

Komisia berie na vedomie informáciu o plnení uznesení Zastupiteľstva KSK 

týkajúcich sa hospodárenia s majetkom. 

 

Hlasovanie č. 9 

Prítomní: 10 

Za: 10 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 10.  Rôzne 

 

Poslanec MUDr. Marián Hojstrič sa dotazoval, či bolo rozhodnuté o nakladaní 

s poliklinikami a zdravotníckymi strediskami vo vlastníctve KSK. Poslanec Ing. Emil 

Ďurovčík informoval, že niektorí poskytovatelia zdravotníckej starostlivosti majú 

predĺženú dobu nájmu maximálne do 31.12.2019. 

Členovia komisie konštatovali, že vzhľadom k technického stavu všetkých 

zdravotníckych zariadení je potrebné, aby vlastník rozhodol o ďalšom nakladaní s nimi. 

 

Najbližšie rokovanie komisie sa uskutoční dňa 29.05.2018 o 13,00 hod. na Úrade KSK 

v miestnosti č. 310. 
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11. Záver 

Predseda komisie Ing. Ján Jakubov sa poďakoval prítomným za účasť a ukončil 

rokovanie komisie. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

……………………………… …………………………………… 

Ing. Darina Šebeňová Ing. Ján Jakubov 

tajomníčka komisie predseda komisie 


